
Årsmöte i Ösmo Villaägareförening 
Årsmötesprotokoll 

 
 
 

 
Tid: söndag den 19 mars 2022 kl. 14.00.  
 
Plats: Centrumhuset, Ösmo  
 
§1 Mötets öppnande och fastställande av röstlängd  
Pelle Johannisson hälsade de närvarande välkomna och förklarade därmed mötet för öppnat. 37 närvarande 
enligt närvaroförteckning (Bilaga).  
 
§2 Val av ordförande och sekreterare för mötet  
Årsmötet beslutade välja Göran Bergander som ordförande och Ulf Cleverby som sekreterare.  
 
§3 Val av två (2) protokolljusterare, tillika rösträknare  
Årsmötet beslutade välja: Aina Svensson och Tommy Falk.  
 
§4 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt  
Pelle Johannisson informerade mötet att föreningen delat ut kallelse till årsmötet i samband med 
medlemsavgifter till medlemmarna via roteombuden. Årsmötet har också utlysts 2 gånger via föreningsnytt i 
NP, under februari och mars 3 veckor före angivet datum. Mötet har vidare utlysts via föreningens hemsida och 
Facebook. 
Mötet beslutade att mötet var behörigt utlyst.  
 
§5 Fastställande av dagordning  
Mötet beslutade fastställa dagordningen.  
 
§6 Verksamhetsberättelse och resultat 2022  
 
§6a Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret (VB22)  
Pelle Johannisson gick igenom verksamhetsberättelsen för 2022. Styrelsen har haft 4st ordinarie möten samt 
1st extramöte. Antalet medlemmar är 619st och ekonomin är god. 
Mötet beslutade därefter godkänna verksamhetsberättelsen.  
 
 §6b Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste verksamhets-
/räkenskapsåret (FB22)  
Margareta Molén presenterade balans- och resultaträkningen. Mötet beslutade därefter godkänna 
förvaltningsberättelsen och använda resultatet enligt styrelsens förslag. 
 
§7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-
/räkenskapsåret (RB22).  
I frånvaro av revisorer läste Otto Svedenblad upp revisionsberättelsen. Mötet beslutade därefter godkänna 
revisionsberättelsen.  
 
§8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som revisionen avser  
Mötet beslutade ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022
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§9 Fastställande av arvoden  
Mötet beslutade att 
fastställa följande arvoden. 
Ordförande  

 
 
650 kr  

Kassör  650 kr  
Ledamöter  500 kr  
Ersättare  350 kr  
Revisorer  100 kr  
Valberedare  400 kr  
  
§10 Fastställande av medlemsavgifter  
Mötet beslutade att fastställa medlemsavgiften oförändrad till 150 kr för 2024.  
 
§11 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det 
kommande verksamhets-/räkenskapsåret (VP23 + BU23)  
Mötet beslutade fastställa förslaget till verksamhetsplan för 2023.  
Budgetförslaget fastställdes av mötet. 
 
§12 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner  
Styrelsen har inte lagt några förslag och inga motioner har inkommit.  
 
§13 Val av:  
 
§13a föreningens (tillika styrelsens) ordförande för en tid av två (2) år  
Per Johannisson kvarstår som ordförande. 
 
§13b erforderligt antal (minst 3) ledamöter för en tid av två (2) år  
Mötet beslutade att välja Otto Svedenblad (omval), Jan Marceau och Bo Abrahamsson (Omval) 
tillsammans med Dennis Skoogh (Omval) som ordinarie ledamöter.  
 
§13c kassör för en tid av två (2) år  
Sofie Petterson valdes in som ny kassör.  
 
§13d två ersättare för en tid av ett (1) år  
Mötet beslutade välja Ulf Cleverby (omval) och Anders Hagman som ersättare (Nyval).  
 
§13e två revisorer och en ersättare för en tid av ett (1) år  
Mötet beslutade att som revisorer välja Therese Nilsson (omval) och Margareta Mohlén (nyval). 
Mötet besluta att som revisorsersättare välja Ann Lagerström (omval).  
 
§13f erforderligt antal funktionärer  
Mötet valde som materialförvaltare Danielle Bågenholm-Lind.  
Mötet kunde inte välja en rotesamordnare, då mötet inte hade ett valbart förslag. Per Johannisson 
och Jan Marceau kvarstår därför interimistiskt tills en ny samordnare kan utses av styrelsen. 
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Till Roteombud valdes  
Rote 1 Anita Lundin  
Rote 2 Aina Svensson  
Rote 3 M 
Rote 4a 
Rote 4b  
Rote 5 Ingela Forsberg  
Rote 6a Martin Svedenblad  
Rote 6b Margareta Näslund  
Rote 7 Kerstin Strand  
Rote 8 Tommy Falk  
Rote 9 Bo Hagelin  
Rote 10 Inger Marceau  
Rote 11 Dennis Skoogh  
Rote 12 Per Johannisson  
Rote 13 Lis Staaf  
Rote 14  
Rote 21 Johnny Wallin  
Rote 15–20, 22–25 Styrelseledamot (Bo Abrahamsson)  
 
§13g erforderligt antal ledamöter i valberedning för en tid av ett (1) år  
Årsmötet valde Danielle Bågenholm-Lind och gav tillsammans med styrelsen uppdraget att finna 
ytterligare en medlem till att ingå i valberedningen.  
 
§14 Övriga ärenden  
 
§14a Temadag 2023, Samråd etapp 1 Framtid Ösmo 
Pelle Johannisson föredrog utvecklingen av ”Framtid Ösmo 2030”. 
Detaljplan för etapp 1 skall delges allmänheten för samråd 25/4 2023.  
 
§14b Bondens marknad 
LRF genomför med stöd av Ösmo Villaägarförening och PRO en Skördemarknad under 
september 2023 på torget i Ösmo 
 
§14c Julmarknad 2023 
LRF genomför med stöd av Ösmo Villaägarförening och PRO en Julmarknad under december 
2023 på torget i Ösmo 
 
§14d Hedersmedlem  
Pelle Johannisson presenterade föreningen 18:e hedersmedlem; Otto Svedenblad 
 
§14e Telia avtalet 2024 
Otto Svedenblad föredrog att Telia-avtalet skall omförhandlas under 2024 och styrelsens 
inriktning är att avtalet har en fortsatt avtalsperiod (2024–2027) 
 
§14f Inkorporering av Nynäshamns Tätorts Villaägare 
Pelle Johannisson fördrog att det inkommit förfrågningar från medlemmar i, numera nedlagda, 
Nynäshamn Villaägarförening att få ingå i Ösmo Villaägarförening. 
Efter en diskussion togs beslut att tills vidare inte expandera Ösmo Villaägarförening mer än vad 
som idag är planerat med nybyggen i Ösmo närområde.  
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§14g SMS-utskick, Digitala medlemskort 
Dennis Skoogh föredrog hur att utveckla och att förenkla informationsspridningen och digitala 
medlemskort inom föreningen. Medlemmarna gav sitt samtycke till att först prova detta i mindre 
skala under verksamhetsåret 2023. Efter utvärdering av detta prov- och försök föredras det inför 
nästa årsmöte som tar beslut om fullskaligt införande i föreningen. 
 
§15 Avslutning  
Göran Bergander avslutade årsmötet och tackade de närvarande för visat intresse.  
Samtidigt togs tillfället i akt att avtacka Margareta Molén och Martin Svedenblad med en blomma 
för nedlagt arbete i föreningen samt och till icke närvarande Rune Stang, Bengt Staaf samt Arne 
Rosenqvist. 
 
 
 
Vid protokollet: Ulf Cleverby 
 
 
 
Mötesordförande: Göran Bergander  
 
 
Justeras:     Justeras:  
Aina Svensson   Tommy Falk 


